
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 31. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 131
Vil ministeren kommentere artiklen på sn.dk 25/10-16: ”Ishøj mangler læger”
og overveje, om regeringen bør tage nogle politiske initiativer for at sikre til-
fredsstillende lægedækning på Vestegnen?
http://sn.dk/Sydkysten/Laegemangel-i-Ishoej-I-oejeblikket-er-der-kun-syv-lae-
ger-til-raadighed-for-Ishoejs-borgere-Det-vil-Region-Hovedstaden-nu-rette-op-
paa/artikel/609444)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mattias
Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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